
 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 

Einighausen, 8 mei 2023 
 

Betreft: vragen ex artikel 43 RvO inzake Sportpark Op de Hei te Einighausen 
 
 
Geacht College, 
 
Onlangs heeft de CDA-fractie vernomen dat voetbalvereniging SVE uit Einighausen na dit 
seizoen niet meer zal deelnemen aan de amateurcompetitie en als gevolg hiervan helaas  
zal ophouden te bestaan.  Onze fractie betreurt het dat er weer een vereniging is die deze 
heel moeilijke beslissing heeft moet nemen. Voor veel voetbalfans was Sportpark Op de 
Hei met bijbehorende kantine een sportieve en vooral fijne ontmoetingsplek. Vanaf 2020 
is deze Op de Hei de vierde ontmoetingsplek die in Einighausen verdwijnt. De CDA-fractie 
vindt dit een zeer zorgelijke ontwikkeling.  
 
Naar aanleiding van deze ontwikkeling rijst bij veel inwoners van Einighausen de vraag 
wat er met Sportpark Op de Hei aan de Bokslootweg gaat gebeuren. Door meerdere 
mensen is aangegeven dat de accommodatie, of een gedeelte daarvan geschikt te maken 
is als hondenspeelweide zodat deze ontmoetingsplek, hetzij in een andere vorm blijft 
bestaan. Mede in het kader van eenzaamheid en ontmoeten heeft dat bij de CDA-fractie 
hoge prioriteit, getuige de vragen die wij in het verleden over dit onderwerp gesteld 
hebben.  
 
Volgens onze fractie is de accommodatie van SVE zoals voorgesteld een mooie en unieke 
locatie die met weinig middelen en ingrepen geschikt te maken is als hondenspeelweide 
en zodoende tevens de komende jaren dienst kan doen als ontmoetingsplek voor 
hondenbezitters maar uiteraard ook voor  inwoners die geen hond bezitten.  
 
Als fractie kunnen wij dit voorstel alleen maar omarmen, mede gezien het feit dat steeds 
meer mensen eenzaam dreigen te worden en vaak een hond als maatje aanschaffen om 
zo nog buiten de deur te komen. Zoals aangegeven zou een hondenspeelweide met 
bijvoorbeeld twee zitbanken hiervoor uitermate geschikt zijn.  
 



 

Daarnaast zijn er vanuit voetbalvereniging SVE ideeën geopperd om een gedeelte van het 
Sportpark Op de Hei in te richten voor de jeugd met een skatebaan, speeltoestellen en  
een voetbalveldje. Er is immers volop ruimte op deze locatie om deze ideeën te realiseren.   
 
Wij lezen en horen regelmatig dat de jeugd te veel binnen zit en te weinig beweging heeft.  
Het aanbrengen van deze voorzieningen is volgens onze fractie een van de vele 
preventieve mogelijkheden die bijdragen aan een betere positieve gezondheid voor de 
jeugd van Einighausen, een item dat het CDA heel erg aanspreekt. 
 
Ten aanzien van dit onderwerp heeft de CDA fractie de volgende vragen: 
 

1. Bent u geïnformeerd over het feit dat voetbalvereniging SVE vanaf komend seizoen 
niet meer zal deelnemen aan de amateurcompetitie en zodoende ophoudt te 
bestaan? 
Zo nee waarom niet? 
 

2. Bent u het met onze fractie eens dat de maatschappelijke functie van Sportpark Op de 
Hei mede in het kader van ontmoeten behouden moet blijven?  
Zo nee waarom niet? 
 

3. Bent u het tevens met de CDA fractie eens dat Sportpark Op de Hei aan de 
Bokslootweg in Einighausen geschikt te maken is als hondenspeelweide? 
Zo nee, waarom niet? 
 

4. Kunt u zich vinden in de suggesties die SVE aangedragen heeft voor een toekomstige 
invulling van Sportpark Op de Hei: een skatebaan, speeltuintje en mini voetbalveld 
voor jongeren? 
Zo nee waarom niet? 
 

5. Bent u bereid in overleg te gaan met het Dorpsplatform Einekoeze om de 
toekomstige mogelijkheden van Sportpark Op de Hei aan de Bokslootweg te 
verkennen. 
Zo nee, waarom niet? 
 

6. Heeft u zelf nog eventuele plannen met het huidige Sportpak Op de Hei die nog niet 
genoemd zijn in deze brief? 

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 

 
Raadslid 
 


